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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lehetséges –e, hogy az egyházi intézményekkel 
egyenlő támogatást kapjanak az állami és önkormányzati működtetésű szociális intézmények 
is?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos alkalommal intézek Önhöz otthonápolás, idősgondozás témakörben írásbeli kérdést.

Ezek a témák, az egész szociális szektor fontosak számomra, mivel az érintett családok hatalmas 
terheket viselnek. A hozzátartozójukat ápolók emberfeletti munkával, nagy szeretettel, töretlenül, 
önfeláldozóan gondozzák családtagjaikat. Az ápolásra szorulók méltósággal viselik állapotukat, 
számos esetben hatalmas nehézségek árán igyekeznek apró lépéseket tenni, akár egy szó, egy 
mozdulat vagy bármiféle eredmény elérése érdekében, melyekhez rendkívüli segítséget tudnak 
nyújtani a szakemberek, ápolók. Ezeket az embereket nem becsüljük meg eléggé, anyagilag 
sincsenek megfelelően támogatva.

Önök többször neveztek hisztériakeltőnek, vagy éppen haszonvadásznak, hogy embereket, az ő 
nehézségeiket kihasználva a saját politikai céljaim érdekében szólalok fel.

Legutóbbi írásbeli kérdésemre pedig Rétvári Bence államtitkár úr a következő mondattal zárta a 
válaszát: „Bízom benne, hogy az LMP nem kíván ebben a kérdésben (is) Gyurcsány Ferenccel egy 
követ fújni, lévén a DK és egyes ellenzéki médiumok előszeretettel nyirbálnák meg az egyházi 
intézményeknél gondozott, ápolt, oktatott személyek utáni támogatást?”

Kérem Miniszter urat, hogy szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Mikor fog Rétvári Bence államtitkár úr kizárólag szakpolitikai válaszokra szorítkozni, ahelyett, 
hogy mindenféle hangulatkeltés, negatív vélemény-nyilvánítással keltené a feszültséget? Képes –e 
Rétvári államtitkár úr olyan válaszokat adni, melyek nem tartalmazzák a Fidesz aktuális 



panelgyűjteményének egyetlen részletét sem?

2.Lehetséges –e, hogy az egyházi intézményekkel egyenlő támogatást kapjanak az állami és 
önkormányzati működtetésű szociális intézmények is, hogy hasonlóan jó körülményeket tudjanak 
nyújtani ők is az ellátottaknak?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. május 26.
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